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Protokoll - rådsmöte nr. 3 (9), HT22 
Tisdag den 1 november 2022, kl. 17:00 - 20:00 

Slutlig mötestid: 17:05 - 19:09 
F397, Södra husen 

 

Kallade - (roll i mötet)   Närvaro 

Andreas Zheng Svensson   Närvarande 

Anna Westberg   Närvarande 

Evelina Siska - (ordförande)  Närvarande 

Leopold Rengård - (justerare)  Närvarande 

Linnéa Lingemark   Närvarande 

Nima Nikaein   Närvarande 

Sophia Aleman   Närvarande 

SUS Ordförande, Simon Froster Delbom Närvarande 

SUS Studentombud, Emelie Baiden  Närvarande 

Victor Nåhls - (sekreterare)  Närvarande 

Dennis Engström   Delvis närvarande 1 

Klara Zethraeus   Anmäld frånvaro 

Elin Englund    Anmäld frånvaro 

Jacob Björnberg   Frånvarande 

  

 
1 Från och med under punkt 3. 
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1. Mötets öppnande 

Evelina Siska förklarande mötet öppnat kl. 17:05. 
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2. Mötesformalia 

a. Upprättande av närvarolista 

Röstlängd: 8 av 12 

Mötet konstaterades beslutsmässigt. 

 

Punkten behandlades åter under punkt 3: 

Röstlängd: 9 av 12 

 

b. Val av mötesordförande 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande. 

 

c. Val av sekreterare 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

 

d. Val av justerare 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Leopold Rengård till mötets justerare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Leopold Rengård till mötets justerare. 
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e. Anmälan av tillägg i dagordningen 

Victor Nåhls föreslog 

- Att göra följande tillägg i dagordningen: 

- Punkt 2.h - Adjungering. 

- Punkt 6.a - Granskning av magisterprogrammet i 

immaterialrätt. 

 

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna protokollet från föregående möte. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna protokollet från föregående möte. 

 

g. Godkännande av dagordning 2 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande ändringar: 

- Tillägg angivna under punkt 2.e. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna tillägg. 

 

h. Adjungering 3 

Evelina Siska föreslog 

- Att adjungera Adrian Bäck med närvaro- och yttranderätt. 

 
2 Diverse punkter har anpassats och/eller korrigerats. 
3 Tillägg i dagordningen med stöd av beslut under punkt 2.g. 
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- Att adjungera Marcus Svärd med närvaro- och yttranderätt. 

Mötet beslutade 

- Att adjungera Adrian Bäck med närvaro- och yttranderätt. 

- Att adjungera Marcus Svärd med närvaro- och yttranderätt. 
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3. Information från kåren 

Emelie informerade om 

- Den förteckning som SUS kommer få ta del av i mitten av november, och att 

Linjerådet informeras om eventuella justeringar. 

- Hur många representanter som får sitta med i beslutande organ. 

 

Mötet förde en diskussion om arbetsmarknadsrådet. 

Simon informerade om CSR. 

 

 

Dennis infann sig på mötet kl. 17:15. 

Mötet behandlade punkt 2.a. 

 

 

Mötet begärde att nästkommande möte 

- Behandlar det som Simon informerade om. 

 

Emelie förtydligade det som sades om arbetsmarknadsrådet. 

Mötet förde en fortsatt diskussion om arbetsmarknadsrådet. 

Andreas kommer att skicka in punkt en till arbetsmarknadsrådet baserat på det som 

sagts. 
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4. Information från ledamöter 

a. Fakultetsnämnden 

Mötet informerades om 

- Att nya personer har valts in. Däribland doktorander och professorer. 

- Att SU har mottagit kritik gällande resursstudenter. Detta är inget som 

riktas specifikt mot Juridicum. Simon inflikade på det som sades om 

resursstöden. 

- Att det pågått en tvist kring Liljamaas arv. 

 

b. Utbildningsutskottet 

Mötet informerades om 

- En undersökning om studenter och deras föräldrars utbildning. 

- Arbetet med strategier. 

- Att utskottet hade funderingar kring vilken typ av undervisning (på plats 

och/eller digital) som studenter föredrar. 

 

Evelina berättade att Linjerådet tidigare har undersökt vilken typ av 

undervisning som studenter på Juristprogrammet föredrar. Det föreslogs vara en 

god idé att vidarebefordra resultaten från undersökningen till utskottet. 

Mötet diskuterade ovanstående. 

 

c. Lärarförslagsnämnden 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

d. Arbetsmarknadsrådet 
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Punkten lämnades obehandlad. 

 

e. Institutionsstyrelsen 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

f. Kassören informerar 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

g. JURO 

Leopold berättade 

- Att rapporten från enkäten kommer att publiceras. Projektet kommer 

dock inte att fortsätta. 

- Att ett möte har hållits. En slutsats från mötet är att kurslitteratur är 

dyrare för Juristutbildningen på Stockholms universitet, jämfört med 

kostnader på motsvarande juristutbildningar i Sverige. 

- Att en arbetsgrupp bör skapas som skall undersöka kostnaden för 

kurslitteratur på Juristprogrammet vid SU. 

- Om förslag kring nya uppdrag för Linjerådet - ett årsprojekt. Fler detaljer 

meddelas vid ett senare tillfälle. 

 

Mötet uppmärksammades på att Stockholms universitet verkar sakna en plan 

för vad som skall göras vid pågående dödligt våld. 

Mötet var intresserat av att arbeta vidare med detta. 

 
Evelina föreslog 
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- Att skapa en arbetsgrupp som skall undersöka kostnaden för kurslitteratur för 

Juristprogrammet på SU. 

- Att behandla följande under nästkommande möte: 

- Arbetet som gjorts av ovanstående arbetsgrupp. 

- Förslag om Linjerådets eventuella årsprojekt. 

- Stockholms universitets avsaknad av plan för pågående dödligt våld. 

Mötet beslutade 

- Att skapa en arbetsgrupp som skall undersöka kostnaden för kurslitteratur för 

Juristprogrammet på SU. 

- Att behandla följande under nästkommande möte: 

- Arbetet som gjorts av ovanstående arbetsgrupp. 

- Förslag om Linjerådets eventuella årsprojekt. 

- Stockholms universitets avsaknad av plan för pågående dödligt våld. 

 

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur 

Mötet informerades om att mejl kommer att skickas. 

 

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud 

Andreas berättade om 

- Problematiken kring de brister som återfinns i klassrum och 

föreläsningssalar som Juristprogrammet undervisar i. 

- Ralv och Student Environment Group. 

 

Mötet konstaterade 
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- Att bristerna i klassrummen och föreläsningssalarna känns igen. 

Studenter tycks vara nöjda med standarden i det nybyggda Albano. Det 

skick som Södra husen bedöms vara i anses tillräckligt bristande för att 

påverka studenternas utbildning negativt. 

- Att det är Akademiska hus som äger Södra husen, ej Stockholms 

universitet. 

- Att det tycks som om problemet skjuts över på byggnadens ägare, snarare 

än på universitetet. 

 

Andreas betonade att det i grund och botten är universitetets ansvar att 

bristerna åtgärdas då denne är huvudman för utbildningen. 

 

j. Centrala studeranderådet 

Dennis berättade att CSR inte har haft något möte. 

Mötet diskuterade Athena, samt vad som bör inkluderas i planerna för 

Allhuset. 

 

k. Övriga arbetsgrupper och nätverk 

i ) Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

ii ) Budgetberedningen 

Punkten lämnades obehandlad. 

 

iii ) Gruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen 
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Victor berättade att slutliga justeringar har gjorts i det förslag som 

arbetsgruppen har arbetat fram. Förslaget kommer att skickas vidare 

med förhoppningen att det bifalles. 

 

iv ) Kursutvärdering 

Leopold, Sophia och Nima berättade om de kursutvärderingar som de 

har granskat. 

 

 

Mötet hade paus mellan 17:50 och 17:59. 
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5. Besluts- och diskussionspunkter 

a. Val HT22 

Evelina redogjorde för punkten. 

 

 

Mötet behandlade punkt 5.f. 

 

 

Evelina berättade om datumen för valet. 

Linjerådet kommer att få tillgång till listor för kontroll av rösträtt. 

Mötet diskuterade kort huruvida Linjerådet kommer att finnas tillgängliga på 

universitetet under valet. 

 

Evelina föreslog 

- Att valet sker online. 

- Att en monter i C-huset skall användas för representation av Linjerådet 

under valet. Detta sker på förmiddagen den 23 november. 

- Att datorer skall finnas på plats i montern, för möjlighet till röstning. 

- Att Linjerådet närvarar på puben i Juristernas hus den 24 november. 

Mötet beslutade 

- Att valet sker online. 

- Att en monter i C-huset skall användas för representation av Linjerådet 

under valet. Detta sker på förmiddagen den 23 november. 

- Att datorer skall finnas på plats i montern, för möjlighet till röstning. 

- Att Linjerådet närvarar på puben i Juristernas hus den 24 november. 
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b. Information / uppdatering kring studentärenden 

Evelina redogjorde för punkten. 

Mötet diskuterade ärendet. 

 

Evelina föreslog 

- Att Linjerådet driver ärendet vidare. 

Mötet beslutade 

- Att Linjerådet driver ärendet vidare. 

 

c. Arbetsgrupp för förslag till SJF 

Punkten bordlades. 

 

d. Studielokaler – tidningsartikel 

Emelie berättade om Studietid, och deras intresse att skriva om situationen 

kring studielokalerna. 

Linjerådet fick frågan huruvida det vill ställa upp på en intervju för en sådan 

artikel. 

 

Evelina föreslog 

- Att Linjerådet vill medverka på en intervju med Studietid 

Mötet beslutade 

- Att Linjerådet vill medverka på en intervju med Studietid. 

 

Mer information gällande intervjun förmedlas vid ett senare tillfälle. 
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Simon berättade om kommande och redan beslutade renoveringar av salar. 

 

e. Intern arbetsgrupp för granskning av fakultetens nya strategier 

Sophia berättade 

- Om vad arbetsgruppen gjort och att den är klar med vilka strategier som 

ska gälla. 

- Att Linjerådet bör granska det kommande utkastet av strategierna. 

 

Sophia föreslog 

- Att skapa en intern arbetsgrupp för granskning av utkastet av nya 

strategier. 

Mötet beslutade 

- Att skapa en intern arbetsgrupp för granskning av utkastet av nya 

strategier. 

 

f. Behöver vi vara fler ledamöter i styrelsen, eller räcker det antal vi som är 

idag? 

Mötet diskuterade huruvida antalet ledamöter i Linjerådet bör utökas. 

I nuläget finns inte nog med underlag för en sådan ändring, och det skulle i 

sådana fall få lov att lämnas till kommande års Linjeråd att ta ställning i. 

 

Evelina föreslog 

- Att under detta år inte utöka antalet ledamöter i Linjerådet. 

Mötet beslutade 

- Att under detta år inte utöka antalet ledamöter i Linjerådet. 
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g. Liljamaas arv 

Nima redogjorde för punkten. 

Nima undrade om Linjerådet har fått återkoppling från MF. 

Evelina berättade att MF har blivit kontaktade, men har ej vetskap om huruvida 

de har återkommit. 

Resterande del av punkten bordlades till nästa mötestillfälle. 
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6. Övriga ärenden 

a. Granskning av magisterprogrammet i immaterialrätt 4 

Victor berättade att Elin inte kan närvara på granskningens möte. Därför 

behöver en suppleant väljas. 

 

Victor föreslog 

- Att välja Victor till suppleant för Elin. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor till suppleant för Elin. 

  

 
4 Tillägg i dagordningen med stöd av beslut under punkt 2.g. 
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7. Nästa mötestillfälle 

Evelina informerade om att nästa möte sker på tisdag den 6 december, kl. 17:00 - 

20:00. 
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8. Mötets avslutande 

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 19:09. 

 

 

 

 

 

Victor Nåhls    Leopold Rengård 
SEKRETERARE   JUSTERARE 
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Beslutspunkter - sammanfattning 

Punkt 4.g 

- Att skapa en arbetsgrupp som skall undersöka kostnaden för kurslitteratur för 

Juristprogrammet på SU. 

 

Punkt 5.a 

- Att valet sker online. 

- Att en monter i C-huset skall användas för representation av Linjerådet under 

valet. Detta sker på förmiddagen den 23 november. 

- Att datorer skall finnas på plats i montern, för möjlighet till röstning. 

- Att Linjerådet närvarar på puben i Juristernas hus den 24 november. 

 

Punkt 5.b 

- Att Linjerådet driver ärendet vidare. 

 

Punkt 5.d 

- Att Linjerådet vill medverka på en intervju med Studietid. 

 

Punkt 5.e 

- Att skapa en intern arbetsgrupp för granskning av utkastet av nya strategier. 

 

Punkt 5.f 

- Att under detta år inte utöka antalet ledamöter i Linjerådet. 

 

Punkt 6.a 
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- Att välja Victor till suppleant för Elin. 

 

Varav till nästa mötestillfälle 

Punkt 3 

Mötet begärde att nästkommande möte 

- Behandlar det som Simon informerade om. 

 

Punkt 4.g 

- Arbetet som gjorts av ovanstående arbetsgrupp. 

- Förslag om Linjerådets eventuella årsprojekt. 

- Stockholms universitets avsaknad av plan för pågående dödligt våld. 

 

Punkt 5.g 

- Resterande del av punkten bordlades till nästa mötestillfälle. 

 


